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İndirimli satışlar yüzde 
5-20 ucuzluk getirdi

4’TE

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

22 Eylül 2016 tarihli yazısıdır.

2’DE

Belki de kocaman bir hiç! 

4’TE

4’TE

Okullarımız hijyenik 
koşullardan yoksun

Gaziantep, artık dünya gündeminden 
düşmüyor.

BBC’nin Gaziantep’te kötü koşullarda 
çalışan Suriyeli çocuklar haberinin hemen 
arkasından Amerikan Devlet Sitesi’ndeki 
Gaziantep’le ilgili uyarı bir kez daha 
hakkımızda olumsuz konuşmalara neden 
oldu.

Amerikalılar’ın, Almanlar’ın, İngilizler’in 
resmi sitelerinde Gaziantep adını görünce 
çok üzülüyorum, kahroluyorum. Adeta bir 
‘terör kenti’ üvanına sahip olduk!

Nasıl bir karman-çorman şehir oldu 
burası!..

IŞİD’in merkezi!..
Cemaatın yuvası!..

50 mağazanın indirimli 
satış yapmasına karşılık, bazı 
mağazacılar da “İndirimli satışın 
laftan ibaret olduğunu” iddia 
ettiler. Defolu malların Tenzilatlı 
satışla kamufle edilerek piyasaya 
sürüldüğünü söyleyenler de var.

1 Şubat tarihinden itibaren pek 
çok mağazada indirimli satışlar 
başladı.

30-40 Derslikli okulda 
bir ya da iki hademe var

İlköğretim okullarında yardımcı 
personel eksikliğinin had safhada 
olduğu, yetersiz personelle 
hizmet vermek zorunda kalan 
okulların tuvaletlerine girilemediği 
belirtilirken, öğrenci velileri 
çocuklarının hastalık kapmasından 
endişe ettiklerini söyledi.

Kaloriferden tuvaletlere tüm 
hizmetleri bir-iki kişi yapıyor

Yeni il başkanının atanmasının ardından AKP’de istifa depremi yaşandı. 
Şehitkamil İlçe Başkanı Mehmet Yılmaz, “Cumhurbaşkanına Antep’le ilgili 

gerçekler söylenmiyor” diyerek istifa etti

İl başkanlığı için 
adı geçen, AK Parti 
Şehitkamil İlçe 
Başkanlığı görevinden 
istifa ettiğini açıklayan 
Mehmet Yılmaz, 
Genel Merkez Teşkilat 
Başkanı ve Koordinatör 
vekili, Merkez Yerel 
Yönetimler Başkanı ve 
Genel Merkez Teşkilat 
Başkanı’nı sert sözlerle 
eleştirdi. 

Hasan Öztürkmen: Sinan Oğan’ın AKP’yi 
destelemesinin karşılığı 100 milyon liranın üzerinde

Arsalar, araziler, malikâneler 
lüks sitelerde konutlar...
CHP Gaziantep Milletvekili Hasan Öztürkmen, 

Cumhurbaşkanlığı seçiminde Erdoğan'a destek veren ve 
eleştirilerin ardından "Plana sadık kalın" açıklaması yapan Sinan 
Oğan'ın mal varlığındaki dikkat çeken artışı belgeleriyle açıkladı.

2023 yılındaki Cumhurbaşkanlığı 
seçiminin ikinci turunda 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ı destekleyen ve eleştiriler 
üzerine "Plana sadık kalın" diyen Sinan 
Oğan’ın, seçimin yapıldığı yıl çok 
sayıda mülk edindiği öğrenildi.

CHP Gaziantep Milletvekili Hasan 
Öztürkmen’in paylaştığı tapu kayıt 
bilgilerine göre, Oğan seçimden hemen 
önce ve hemen sonrasında çok sayıda 
arsa, arazi, malikâne ve ultralüks konut 
aldı. Mülklerin bugünkü değerlerinin 
100 milyon TL’nin üzerinde olduğu 
belirtiliyor.

Partiyi dizayn etmeye
devam ediyorlar

Boz Antepfıstığının kilogramının 200 liranın altında olmaması gerektiğini ifade eden Şahinbey Ziraat 
Odası Başkanı Cuma Yiğit, iklim değişikliğinin fıstık rekoltesini olumsuz etkilemeye devam ettiğini söyledi

Fıstık fiyatı tüccarın
vicdanına bırakılıyor

’Halen fıstık için bir risk söz konusu. Çiftçi rekolte bakımından umduğunu bulamayabilir’ diyen Yiğit, ‘’Ülke genelinde 
350-400 bin ton rekolte bekleniyor. Rekolte konusunda çalışmalar sürüyor. Üretici her yıl olduğu gibi bu yıl da tüccarın 

vicdanına bırakılıyor. Üretici fıstığını icara vermemeli. İcarcılar fıstığın fiyatının düşmesinde etkili’’ uyarısında bulundu. 
İklim değişikliği rekoltenin 

düşmesine neden oldu
Bu sene fıstığın var yılı olduğunu, ancak 

iklim değişikliği nedeniyle rekoltenin 
düştüğünü söyleyen Yiğit, haşerelerin 
artmasının ve yaprakların dökülmesinin 
maliyetleri yükselttiğinin altını çizdi. 
‘’Sıcaklıklar mevsim normallerinin 
üzerinde seyrediyor. Havanın sıcak olması 
nedeniyle fıstıklarda yanmalar meydana 
geldi. Bunun yanı sıra çiçeklenme 
döneminde aşırı rüzgar sonucunda 
fıstıklarda seyrelmeler yaşandı. Dolayısıyla 
tüm bu olumsuzluklar rekoltenin 
düşmesine neden oldu’’ açıklamasını 
yaptı.

Çiftçinin tarlaya küsmemesi 
ve üretime devam etmesi için 

para kazanması lazım
Maliyetlerin çok yükseldiğine dikkat 

çeken Yiğit, ‘’Mazot, ilaç, gübre ve diğer 
girdiler çok arttı ve işçilik yükseldi. Fıstık 
fiyatları geçen sene ki gibi olursa çiftçi 
yine hayal kırıklığı yaşar. Çiftçinin tarlaya 
küsmemesi ve üretime devam etmesi 
için para kazanması 
lazım. Geçmiş yıllarda 
Güneydoğu Birliğimiz 
vardı. Bu çiftçinin 
birliğiydi ancak işin 
içine siyaset girince 
birlik dağıldı’’ ifadelerini 
kullandı.

500 Sanayi kuruluşu listesinde 
Antep’ten 29 firma var

Gaziantep Sanayi Odası (GSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Adnan 
Ünverdi, İstanbul Sanayi Odası 
(İSO) tarafından açıklanan 
“Türkiye’nin 500 Büyük Sanayi 
Kuruluşu 2023 Araştırması”na 
göre Gaziantep’ten 29 firmanın 
listede yer aldığını söyledi. 4’TE

Konut fiyatları 
yıllık yüzde 48,4 
oranında arttı

Türkiye 
Cumhuriyet 
Merkez Bankası 
konut fiyat 
endeksine göre, 
nisanda konut 
fiyatları yıllık 
yüzde 48,42 ile 
Ekim 2021'den 
bu yana en 
yavaş artışı 
kaydetti. Fiyatlar 
nisan ayında 
bir önceki aya 
göre yüzde 2,24 
oranında 
arttı. 2’DE

Asgari ücrete zam yapılmazsa 
sosyal patlama yaşanır

Milyonlarca çalışanın gözü kulağı temmuz ayında asgari 
ücrete zam yapılıp yapılmayacağa çevrildi. Ancak, AKP 
yetkilileri, asgari ücrete ara zam yapılmayacağını açıkladı. 

4’TE

Akaryakıt fiyatlarındaki artış, esnafla 
sanayiciyi karşı karşıya getiriyor

Para kazanamayan nakliyatçılar, 
maliyetlerin artması sonrasında zor 
günler geçiriyor. Esnafın yüzde 35’i 
aracını satılığa çıkarırken, aynı zamanda 
akaryakıt fiyatlarının sürekli değişmesi 
ise nakliyatçılar ile sanayiciyi sürekli 
karşı karşıya getiriyor. O nedenle bir 
çıkmazın içerisinde bulunan esnaf, ne 
yapacağını kara kara düşünüyor. 

Cuma Yiğit

Zafer Aydıngüler

Süleyman Göçmen

Temmuz ayında asgari ücrete 
yüzde 50 zam yapılması çağrısında 
bulunan Genel İş Sendikası 
Gaziantep Şube Başkanı Süleyman 
Göçmen, zam yapılmadığı takdirde 
sosyal patlamaların yaşanabileceği 
uyarısında bulundu.   

Türkiye ekonomisi çok 
ciddi sıkıntı içerisinde 

Asgari ücretlinin alım gücünün ne 
kadar düştüğünü hükümetin çok iyi 
bildiğini ifade eden Göçmen, ‘’Asgari 
ücrete temmuz ayında kesinlikle zam 
yapılmalı.” dedi. 4’TE

4’TE
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
HIKMET TUNALI ECZANESI

Hürriyet Cd. N:21/D (küçük sigorta binası ve kardeşler 
simit fırını yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0-342-230 68 17
BEGÜL ECZANESİ

İstiklal Mahallesi 76001 Nolu Sok.(Kafadar Sağlık 
Ocağı Karşısı , Pazar Pazarının Yanı Taziye Evi Karşısı) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 336 50 90

GÜZ ECZANESİ
Abdülkadir Yüksel Devlet Hastanesi Acil Karşısı / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 3438006
FUNDA ECZANESİ

Binevler mahallesi .Üniversite Bulvarı No:162/D 
(Akademi Hastanesi Yanı)/ ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 3365655
GÖKSU ECZANESİ

Akkent Mahallesi Günsev 1 Sitesi A Blok 400 Nolu 
Cadde No:64A/H ( Akkent Ezogelin Emlak yanı, Akkent 

Opet Petrol hizasında 200 metre geride) / ŞAHİNBEY
Telefon : 05419734492
GÖRGÜN ECZANESİ

Güneykent Mah. 102282 No.lu Sok. No:2 (Beşyüzevler 
Sağlık Ocağı Karşısı Sembol Market Yakını) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 324 24 11
ADIBELLI ECZANESI

Deniz mah. 83039 sk. No:26/A (Deniz semt pazarı 
civarı , yeni İşkur binası karşısı - M. Ali Özkara ASM) / 

ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY / 
Telefon : 0342 3607722
ALPAYDIN ECZANESI

KARATAS MAH. 386 NOLU CAD. (SAĞLIKÇILAR 

SAĞLIK OCAĞI YANI) didemevler b*2 blok / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 0 342 3716340

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
ANTEPLİOĞLU ECZANESİ

NCR Hastanesi yanı Mücahitler Mahallesi Gazi Muhtar 
Paşa Caddesi No:52/D / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 3264060
DEFNE ECZANESİ

Ali Fuat Cebesoy Bul. (Şehitkamil Belediyesi Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 326 04 44

NURUN ECZANESİ
OSMANGAZİ MAHALLESİ 56073 NOLU CADDE 

NO:9/D (İBRAHİMLİ METRO MARKET ARKASI) / 
ŞEHİTKAMİL / Telefon : 05526742624

BODUR ECZANESİ
Emek mah. suheyla tahaoğlu sok. no:24/B 

ŞEHİTKAMİL-GAZİANTEP (Emek hastanesi yanı) / 
ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 321 20 48

SÖZDUYAR ECZANESİ
Seyrantepe Mahallesi 65004 Nolu Cadde No:7/B 

(SEYRANTEPE BÜYÜK PARK CİVARI, VİCDAN-
AHMET GÜNER ORTAOKUL ARKASI SEYRANTEPE 

MERKEZ AVM ÇAPRAZI) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 5072173727
DOGRU ECZANESI

Zeytinli Mah. Çetin Emeç Caddesi No:9/A Şehitkamil/
GAZİANTEP (Kalender Plaza Kavşağı ,Shell Petrol Yanı) 

/ ŞEHİTKAMİL / Telefon : 03423241933
EKİN ECZANESİ

Atakent mah.2024 nolu sok.No:4/H (Gazikent 
bossan hastanesi acil karşısı) Şehitkamil/Gaziantep / 

ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0501 3368381
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Gaziantep, artık dünya 
gündeminden düşmüyor.

BBC’nin Gaziantep’te 
kötü koşullarda çalışan 
Suriyeli çocuklar 
haberinin hemen 
arkasından Amerikan 
Devlet Sitesi’ndeki 
Gaziantep’le ilgili uyarı 
bir kez daha hakkımızda 
olumsuz konuşmalara 
neden oldu.

Amerikalılar’ın, 
Almanlar’ın, İngilizler’in 
resmi sitelerinde 
Gaziantep adını görünce 
çok üzülüyorum, 

kahroluyorum. Adeta 
bir ‘terör kenti’ üvanına 
sahip olduk!

Nasıl bir karman-
çorman şehir oldu 
burası!..

IŞİD’in merkezi!..
Cemaatın yuvası!..
700 bin Suriyeli 

mülteci!..
Daha sayacağım en 

az on madde var! Ne 
anlamı varsa!

Yazık oldu, bu güzel 
şehre…

3500 sene önce burada 
yerleşik medeniyetin, 
Hititlerin eserlerini 
toprak altından 
çıkarınca gururla teşhir 
ediyoruz, dünyayı 

görmeleri için buraya 
çağırıyoruz.

2000 sene önce 
kurulan muhteşem 
şehir Zeugma’yı öve 
öve bitiremiyoruz. 
Zeugma’nın nüfusu 70 
bin iken, Londra’nın 
nüfusu 13 bin 500 
diyerek üzerinde 
oturduğumuz toprağın 
değerinden medet 
umuyoruz.

Bugünden yarına 
ne bırakıyoruz; 
burayı kazacak 
arkeologlar acaba ne 
bulup kendilerine 
pay çıkaracaklar 
bilemiyorum. Belki de 
kocaman bir hiç!

Her kuşun eti yenmez!..
Aydınlık gazetesi 

yazarı Sabahattin 
Önkibar dün 
köşesinde, dönemin 
muhafazakar TGRT 
kanalının usta sanatçı 
Tarık Akan’a yaptığı 1 
milyon Dolarlık teklifi 
ve Akan’ın o teklifi 
nasıl reddettiğini yazdı.

1990’ların ortaları.
Muhafazakar kanal 

olarak doğan TGRT bu 
tarihte radikal bir karar 
alarak merkeze yelken 
açtı ki bunu tavsiye 
edenin o dönem ABD 
Ankara Büyükelçisi, 
emeklilik sonrasında 
ise İhlas’da tepe 

yöneticiliği yapan Marc 
Grossman olduğunu 
kanalın sahibi Enver 
Ören’den dinlemiştim.

Bir gün Enver Ören‘le 
aramızda şöyle bir 
diyalog geçti.

“Sabahattin, Tarık 
Akan’ı tanıyor 
musunuz?”

“Hayır tanımıyorum... 
Neden sordunuz?”

“TGRT’nin imaj 
dönüşümünü yapan 
ABD’li şirket ısrarla 
ona dizi yaptıralım, 
çabuk mesafe alırız 
diyor... Arkadaşlar 
Tarık Akan’a ulaştı 
ama, hayır ben o 

siyasi İslamcı kanala 
program yapmam 
dedi... Adama 1 milyon 
dolar peşin para 
önerdik, yine hayır 
dedi...

Halbuki Kadir İnanır’ı 
biz talep etmememize 
rağmen Yılmaz Ulusoy 
aracı ve ricacı oldu ve 
Gülben Ergen ile dizi 
yaptıracağız.

Anlamadığım ikisi 
de solcu ama bu Tarık 
Akan enteresan!

Aykut Tuzcu’nun 
22 Eylül 2016

tarihli yazısıdır

Belki de 
kocaman bir hiç! 

Konut Fiyat Endeksi (KFE), 
Nisan 2024’te aylık yüzde 2,2 
ve yıllık yüzde 48,4 arttı.

Türkiye Cumhuriyet 
Merkez Bankası (TCMB) 
tarafından Nisan 2024 
dönemine ilişkin Konut 
Fiyat Endeksi verileri 
açıklandı.

Türkiye'deki konutların 
kalite etkisinden arındırılmış 
fiyat değişimlerini izlemek 
amacıyla hesaplanan KFE 
(2017=100), nisanda bir 
önceki aya göre yüzde 2,2 
artarak 1257,7 oldu.

Yıllık artış yüzde 48,4 

KFE, nisanda yıllık bazda 
yüzde 48,4 artarken, bu 
dönemde reel olarak azalış 
yüzde 13,3 oldu.

Üç büyük il için KFE 
değişimine bakıldığında 
nisanda bir önceki aya 
göre İstanbul için yüzde 
2,1, Ankara için yüzde 3 ve 
İzmir için yüzde 1,9 artış 
görüldü.

Endeks değerleri geçen 
yılın aynı ayına göre ise 
İstanbul'da yüzde 37,6, 
Ankara'da yüzde 58,9, 
İzmir'de yüzde 45,1 
yükseldi. T24

Konut fiyatları yıllık Konut fiyatları yıllık 
yüzde 48,4 oranında arttıyüzde 48,4 oranında arttı

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası konut fiyat endeksine göre, nisanda 
konut fiyatları yıllık yüzde 48,42 ile Ekim 2021'den bu yana en yavaş artışı 
kaydetti. Fiyatlar nisan ayında bir önceki aya göre yüzde 2,24 oranında arttı.

TBMM’ye sunulması beklenen 
vergi paketinde, belediyelerin bütçe 
gelirlerinden aldığı payın tamamının 
vergi ve Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) 
primi borçlarına karşılık kesilmesinin 
önünü açacak bir maddenin yer aldığı 
ileri sürüldü. Maddenin yasalaşması 
halinde, belediyelerin kamuya olan 
borçlarına karşılık kamu bütçesinden 
yapılacak kesintinin üst sınırı yüzde 
40’tan yüzde 100’e kadar çıkabilecek.

Sözcü'den Erdoğan Süzer'in haberine 
göre, belediyeler, il özel idareleri ve 
bunlara bağlı şirketlerin vergi, SGK 
primi, Hazine borcu, uzlaşmaya girmiş 
borçları ile İller Bankası’na olan borçları 
için genel bütçe gelirlerinden aktarılan 
kaynağın en fazla yüzde 40’ı kesilip 
alacaklılara ödeniyor. Dolayısıyla bütçe 
gelirlerinin yüzde 60’ı her şekilde borçlu 
belediye ve kurumlara aktarılıyor. Yüzde 
40 sınırı, belediyelerin halka hizmeti 
aksatmamaları ve maaş ödemede sorun 
yaşamamaları için özellikle belirlenmişti. 
Yeni düzenlemeyle yüzde 40’lık sınırın 
gelir (stopaj) vergisi ve Katma Değer 
Vergisi borçlarıyla SGK primi borçları 
için kaldırılması, oluşan borcun bir 
sonraki ayki bütçe aktarımından 
hiçbir sınıra tabi tutulmadan kesilmesi 
öngörülüyor.

Düzenlemeyle, büyük bölümü AKP 
döneminden kalan ve toplamda 55.6 
milyar liraya ulaşan 3 bin 436 belediye ve 
belediye şirketindeki borcun hızla tahsil 
edilmesinin planlandığı ifade ediliyor. 
T24

AKP, vergi paketi ile belediye 
gelirlerine tırpan vuracak

Maddenin yasalaşması halinde, 
belediyelerin kamuya olan borçlarına 
karşılık kamu bütçesinden yapılacak 
kesintinin üst sınırı yüzde 40’tan 
yüzde 100’e kadar çıkabilecek.

İSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Erdal Bahçıvan, düzenlediği 
basın toplantısında, İSO'nun 
Türkiye'nin 500 Büyük Sanayi 
Kuruluşu araştırmasının 
sonuçlarını açıkladı.

Araştırmaya göre, TÜPRAŞ 
üretimden satışlarda 484,2 
milyar lirayla listede ilk sırayı 
aldı.

2022'de üçüncü sırada olan 
Ford Otomotiv 238 milyar 
lirayla ikinciliğe yükseldi. 
Geçen yıl ikinci sırada 
bulunan Star Rafineri ise 
226,8 milyar liralık üretimden 
satışla 3'üncü oldu.

İstanbul Altın Rafinerisi 
(İAR) 142,5 milyar liralık 
üretimden satışla 4'üncü 
sırada yer alırken, geçen yıl 
7'nci sırada bulunan Toyota 

Otomotiv 127,4 milyar lirayla 
5'inci sıraya yükseldi. 

Oyak-Renault ise üç 
basamak yükselerek 107,2 
milyar lirayla 6'ncı sıraya 
çıktı.

Arçelik 99,9 milyar lirayla 
7'nci olurken, Mercedes-Benz 
Türk AŞ ise 94,2 milyar lirayla 
15'inci sıradan 8'inci sıraya 
yükseldi.

2022'de 44'üncü sırada olan 
Gramaltın Kıymetli Madenler 
Rafineri San. Tic. AŞ 89,9 
milyar lira ile 9'uncu sıraya 
çıktı.

Geçen yılki listeye göre 5 
basamak gerileyen Ereğli 
Demir ve Çelik Fabrikaları 
TAŞ, bu yıl 79,5 milyar ile 
listede 10'uncu sırada yer aldı. 
Cumhuriyet

Türkiye'nin en büyük 500 sanayi şirketi 
belli oldu, birinci sıra yine TÜPRAŞ’ın

İstanbul Sanayi Odası'nın (İSO) hazırladığı Türkiye'nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu 2023 Araştırması'na göre, Türkiye 
Petrol Rafinerileri AŞ (TÜPRAŞ), üretimden satışlarda 484,2 milyar lirayla en büyük sanayi kuruluşu olma ünvanını korudu.
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1 Şubat tarihinden itibaren pek 
çok mağazada indirimli satışlar 
başladı. 50 kadar mağazanın 
uyguladığı indirimli satışların ilk 
günleri olmasına rağmen, fazla 
ilgi görmediği belirtiliyor. Birkaç 
mağaza çok kalabalık olmasına 
rağmen, satıcılar, satışların iyi 
olmadığını söylüyorlar. “Gezen 
çok, ancak alan az” diyorlar. 

İndirimli satışlarda bazı malların 
fiyatları şöyle oldu. 5 bin liraya 
satılan bayan bluzları 3 bin 
600 lira, 7 bin liradan satılan 
bayan elbiseleri 5 bin 600 liraya 
satılmaya başladı. Gene kadın 
paltosu, kabanı, gömleği 2-3 bin 
lira daha düşük fiyatla satılıyor. 4 
bin 500 lira olan kadın gömleği 
2 bin liraya, 20 bin liralık kadın 
paltolarının fiyatı 10 bin ve 18 
bin lira arasında oldu. 17 bin 500 
liralık kabanlar ise 13 bin liraya 
kadar düştü. Ayakkabılara cins ve 
markalarına göre değişik indirim 
uygulanıyor. 8-9 bin liralık 
ayakkabılar 1-2 bin lira daha 
aşağıdan satılıyor. Ayrıca 2 bin 

500 liraya ayakkabılar bulunuyor. 
Erkekler için de aynı şekilde 
indirim uygulanıyor. 20 bin liralık 
takımlar 15 bin liraya, 4 bin 
liralık gömlekler 2 bin 500 liraya, 
ayakkabılar ise 3 bin 500 lira ya 
satılıyor. 

Bunlara rağmen indirimlerden 
memnun olmayanlar da var. 
Bazı mağaza sahipleri indi rim 
yapanları kötü mal satmakla 
suçluyorlar. Kötü malların 
indirimli satışlarda piyasaya 
sürüldüğünü iddia ediyorlar 
ve ekliyorlar: “Bu vatandaşı 
kandırmaktır. 4 bin liraya alman 
mal, 4 binden aşağıya satılır mı? 
Daha ucuz satmak imkanı varsa 
önce neden fahiş fiyatla satıyorlar? 
Vatandaşa yazık değil mi? Defolu, 
kötü malları ucuzluk diye kimseye 
satmaya çalışmasınlar” diyorlar. 
Bazı müşterilerde “Ucuzluk, hatırlı 
müşterilere bir hafta önceden 
başlatılmış. İyi mallar böylece 
satılmış. Bize kötü mallar kalmış, 
biz alacak şey bulamıyoruz” 
diyorlar.

İndirimli satışlar yüzde 
5-20 ucuzluk getirdi
50 mağazanın indirimli satış yapmasına karşılık, bazı mağazacılar da 

“İndirimli satışın laftan ibaret olduğunu” iddia ettiler. Defolu malların 
Tenzilatlı satışla kamufle edilerek piyasaya sürüldüğünü söyleyenler de var.

2 Şubat günü Adana'da “Akdeniz Bölgesi 
Genişletilmiş Müşterek Başkanlar” 
toplantısı yapıldı. Ticaret ve Sanayi 
Bakanı, Tarım ve Orman Bakanı, Odalar 
Birliği Başkanı ve Türkiye genelinde 
tüm odalar birliği yetkilileri katıldılar. 
Toplantıda ekonomik sorunlar üzerinde 
durularak uygulanan ekonomik 
politikalar üzerine görüş bildirildi. 
Üzerinde durulan konular, istihdam 
ulaştırma, KİT, PTT zamları, enflasyon, 
yatırımlar işsizlikte geri kalındığı 
belirtildi. Daha yapıcı önlemlerin bir an 
önce alınması gerektiği ifade edildi. 

Gaziantep Ticaret ve Sanayi Odası 
toplantıya, ilimizin sorunlarını içeren 
geniş bir rapor sundu. Raporda, 
Gaziantep'in kamu yatırımlarının 
düşük bir düzeyde olduğu, teşvikten 
yoksun olarak yatırım yapmak zorunda 
bulunduğu anlatıldı. Rapor, ilimizin pek 
çok sorununu tek tek dile getiriyordu. 

Raporda önemli bir ihracat merkezi 
olduğu, 1984 yılında 401 milyon 
dolarlık ihracat yapıldığı belirtildi. 
Buna karşılık ulaşım sorunlarının 
çözümlendiği söylendi. Transit merkezi 
E-5 Karayolunun devamı, Ortadoğu 

ülkelerine yük taşıyan araçların geçiş 
noktasının ilimizden geçtiği, bu yolunda 
çok kötü bir durumda olduğu ifade edildi. 

70 büyük sanayi kuruluşunun, 110 
küçük sanayi firmasının bulunduğu, 
Gaziantep yollarının, genişletilmesi 
gerektiği belirtildi. İrmik üretiminde, 
Türkiye üretiminin yarısının ilimizden 
yapıldığı, bunun yüzde 70 inin ihraç 
edildiği anlatıldı. Katma Değer Vergisi ile 
ilgili olarak temel gıda maddesi sayıldığı 
halde irmik ve kırmızı mercimeğin bu 
kapsama alınmamasının üyeleri zor 
durum da bıraktığı söylendi. 200 firmanın 
tercihli teleks için PTT ye para yatırdığı 
halde beklediği, havaalanımızın bakıma 
alınma nedeniyle kapatılacağı, bunların 
da ilimiz ticaretine sekte vurucu olaylar 
olduğu belirtildi. Canlı hayvan ihracatının 
Türkiye genelinde yarısını yapan 
Gaziantep'te canlı hayvan pazarının 
kurulamadığı, devletin bu sahada hiç 
yatırım yapmadığı dile getirildi. En son 
olarak ta 1973 yılında yapımına karar 
verilen tekstil makinaları fabrikasının 
yarım kaldığı, bir türlü tamamlanamadığı, 
tamamlandığı taktirde 20 milyon dolarlık 
döviz tasarrufu sağlanacağı belirtildi.

İrmik ihracatının yüzde 
70’i Gaziantep’ten yapılıyor

Adana’da toplanan “Genişletilmiş Başkanlar 
toplantısında Gaziantep’in sorunları dile getirildi.

24 Ayar Altın Gramı 4550 TL
22 Ayar Altın Gramı 4400 TL
18 Ayar Altın Gramı 3438 TL
14 Ayar Altın Gramı 2720 TL
Cumhuriyet Altını  30500 - 31500 TL.

Altın 
Fiyatları 

Gaziantep Lisesi’nin kuruluşunun 52. 
yıldönümü nedeni ile ananevi “Baklava 
Günü” düzenlendi. 3 Şubat Pazar 
günü Gaziantep Lisesinin kapalı spor 
salonunda yapılan eğlencede, lisenin 
eski öğretmen ve öğrencileri bir araya 
gelerek eğlendiler.

Vali Aksu, Belediye Başkanı 
Arpacıoğlu, Daire müdürlerinin 
bulunduğu eğlencede tanınmış doktor, 
mühendis, avukat ve çeşitli meslek 
gruplarından konuklar “Baklava 
gününü” samimi ve sıcak bir arkadaşlık 
havasında geçirdiler, özellikle Vali 
ve Belediye Başkanının gitmesinden 
sonra oynamalar, coşmalar arttı. 
Baklava gününde konuklara orgu ile 
müzik zevkini tattıran Naim Çavuş, 
hafif müzik parçaları söyledi. Amatör 
bir grup türküleri ile misafirleri 
canlandırdı, neşelendirdi. Ali Acıburç 
sanat müziğinden eserler okurken 
herkes iyice coştu. 

“Baklava günü” 
neşeli geçti

Gaziantep Lisesinin 52’nci Kuruluş 
Yıldönümü coşku ile kutlandı

Kaloriferden tuvaletlere tüm 
hizmetleri bir-iki kişi yapıyor

Belli okulların dışındaki yüzlerce 
okulun yetersiz yardımcı personelle 
eğitim öğretim yapmak zorunda 
kaldığını belirten Eğitim Sen Şube 
Başkanı Mehmet Bozgeyik ise, "İki 
binadan oluşan 30-40 derslikli okulda 
bir, bilemedin en fazla iki yardımcı 
personel var. Bir müstahdemin kalorifer 
yakımından tuvalet temizliğine 
kadar her konuda sorumlu olduğunu 
düşündüğünüz zaman varın hizmeti siz 
hesap edin" dedi.

400 Bin kadro olması 
gerekirken 900 kişi var

Kentimizdeki okullarda 4 bin yardımcı 
personel bulunması gerekirken 900 
kişinin yardımcı personel olarak hizmet 
yaptığını belirten Bozgeyik, "Öğretmen 
açığının yanı sıra yıllardır yardımcı 
hizmetli açığı da var. Tespitlerimize 
göre Gaziantep'te 4 bine yakın hizmetli 
memur görev yapması gerekirken 900 
civarında hizmetli memur çalışıyor. 
Bu kadro eksiğinden en çok çocuklar 
mağdur oluyor. Yardımcı personelin tüm 
işlere yetişememesinden dolayı hijyenik 
anlamda bir çok sağlık sorunu ortaya 
çıkıyor. Öğrenci dönem dönem bulaşıcı 
hastalıklara yakalanıyor. Özellikle 
lavabo ve tuvaletlerde yeterince temizlik 
yapılamıyor. Buraların uzun süreden 
beri tadilat görmemesinden dolayı da 

öğrencilerin sağlığı olumsuz etkileniyor" 
diye konuştu.

Eğitim yuvaları hijyenik 
şartlardan yoksun

Okullarda hijyenik şartların yerine 
getirilemediğine, bu konuda önlem 
alınmaması durumunda salgın bir 
hastalığın her an ortaya çıkabileceğine 
dikkat çeken Bozgeyik, "Milli Eğitim 
Müdürlüğü ve Sağlık Müdürlüğü 
ortaklaşa bir çalışma yaparak 
okullardaki hijyenik ortamın, sağlık 
koşullarına uygun olup olmadığıyla ilgili 
gerçekten ciddi bir denetim yapmalı.

Yıllardır bu tür denetimler yapılıyor, 
ancak kağıt üzerinde herşey tamam gibi 
gösteriliyor. Gerçeklerden kaçmamak 
gerek. Hele bu gerçekler yarınımız 
olan çocuklarımızı ilgilen diriyorsa 
çok daha nesnel olmak zorundayız. 
Eğer öğrencilerin bulunduğu okulların 
fiziksel ve hijyenik şartları yeterince iyi 
olmazsa, bunlar eğitime de yansıyor. 
Daha sağlıklı bir eğitim için hizmetli 
memur kadrosu açığının kapatılması 
gerekiyor. Özellikle Gaziantep'te uzun 
süreden beri hizmetli ve memur alımı 
yapılmıyor. MEB, alana ilişkin kadro 
tahsis etmemeli. Maliye Bakanlığı'ndaki 
bütçe olanakları yetersizliği okullarda 
hizmet aksamasına bu kadar neden 
olmamalı şeklinde açıklama yaptı.

Koca bir okulla bir-iki kişinin baş 
etmesi mümkün değil

Yardımcı personel açığının eğitimin 
önemli bir sorunu olduğuna işaret eden 
Bozgeyik. "Yardımcı personel açığının 
kapanması gerekir. Birçok okulda 
bir veya iki hizmetli görev yapıyor. 
Kalorifer yakıyor. Sınıfları ve lavaboları 
temizliyor, okulun genel temizlik 
işlerini ve tadilat işlerini yürütüyor. 
Bu durumda hizmet alınamamasının 
yanı sıra çalışana da büyük bir yük 
yükleniyor ve tabi ki verimlilik de 
düşüyor. Birçok okul tek binada değil. 
İki binası var. Bu okulun temizliği ve 
sorunlarıyla bir kişinin baş etmesi 
mümkün değil dedi.

Okulların sorununu 
velilerin çözmesi bekleniyor

Özelleştirmeye ve özel okullara ayı bir 
önem veren MEB’in devlet okullarını 
gözden çıkarır gibi bir tavır izlediğini 
ifade eden Bozgeyik, "Bakanlık bilinçli 
olarak devlet okullarındaki kadroları 
verip buraları temiz ve iyi eğitim veren 
okullar olmaktan uzaklaştırıyor. Devlet, 
okullardaki sorunları daha çok velilerin 
üzerine yıkmaya çalışıyor. Gaziantep'te 
pek çok okulda öğrenci velilerinden 
aylık para toplanarak kaçak bir şekilde 
sigortasız, sendikasız asgari ücret 
düzeyinde İşçi çalıştırılıyor. Bu yasal 
anlamda suç teşkil ediyor. Valilik bu 
tür yerlerde çalıştırılanlarla ilgili tespit 
yapmalı. Kalıcı kadro istihdam ederek 
bu sorunu çözmelidir" diye konuştu.

30-40 Derslikli okulda bir ya da iki hademe var

Okullarımız hijyenik 
koşullardan yoksun

İlköğretim okullarında yardımcı personel eksikliğinin had safhada olduğu, yetersiz 
personelle hizmet vermek zorunda kalan okulların tuvaletlerine girilemediği 

belirtilirken, öğrenci velileri çocuklarının hastalık kapmasından endişe ettiklerini söyledi. Devrin bir sonraki 
adımı da özelleştirme

AKP Hükümeti'nin sağlık alanında 
hastalar ve çalışanlar adına hiçbir 
olumlu icraat gerçekleştirmediği 
gibi, var olan haklarını da sermayeye 
peşkeş çekmek istediğini vurgulayan 
Sağlık Emekçileri Sendikası 
Şube Başkanı Ayten Çeri şunları 
söyledi: "AKP Hükümeti, iktidara 
geldiğinden bu yana, toplumun 
büyük bir çoğunluğunu ve sağlık 
emekçilerini olumsuz etkileyecek 
sağlık politikalarını, sağlıkta dönüşüm 
programı adı altında hayata geçirmeye 
devam ediyor. Sağlık hizmeti 
alan ve hizmeti üreten kesimlerin 
tepkilerini ve önerilerini dikkate 
almadan, sermayenin ve IMF’nin 
talepleriyle sağlığı piyasalaştırma 
çalışmalarını çıkardığı yasalar ve 
yaptığı uygulamalarla hayata geçirmeye 
çalışıyor" dedi.

SSK, 36 Milyon 
kişiye hizmet veriyor 

"Sözleşmeli personel uygulaması, 
memurun özele sevk uygulaması, 
sağlık hizmetlerini taşeron firma 
aracılığıyla satın alma yoluna 
gidilmesi bu uygulamalarla sağlıkta 
dönüşüm programı parça parça hayata 
geçiriliyor" diyen Çeri, "Sağlıkta 
dönüşüm programının en önemli ayağı 
olan ve sağlık hizmetinin sunumunu, 
sağlık hizmetinin finansmanının 
ayrılmasını ifade eden Genel Sağlık 

Sigortası kısmen de olsa kamuoyunda 
tartışılıyor. Önümüzdeki günlerde 
kamuoyunda Genel Sağlık Sigortası 
daha fazla tartışılacaktır. Genel Sağlık 
Sigortası'na geçişin önünde ise en 
büyük engel sağlığın finansmanını ve 
hizmetin sunumunu tek elden yürüten 
ve 36 milyon insana hizmet SSK'dır" 
diye konuştu.

SSK gerçeği kamuoyundan 
gizleniyor

Hükümetin SSK'nın sağlık 
kurumlarını Sağlık Bakanlığı'na devri 
ile ilgili yasa tasarısında gerekçeyi 
sağlığın tek elden toplanması olarak 
gösterdiğini, oysa yakın bir zamanda 
yerele devredileceğini daha sonra da 
özelleştirileceğini ifade eden Çeri, 
"Kamuoyuna hükümetçe yansıtılmasa 
da yasanın gerekçe kısmında SSK 
Hastaneleri'nin Sağlık Bakanlığı'na 
devrinden sonra 2-3 yıl içinde 
bunların yerele devrinin amaçlandığı 
ifade edilmiştir. Fakat bunlar her 
nedense kamuoyundan gizlenmiştir. 
Sendikamız SES, finansmanın bütçeden 
karşılanması ve hizmetin sunumunun 
tek elden yapılmasıyla birlikte sağlık 
hizmetinin tek elden toplanmasından 
yanadır. Fakat, hükümet sağlığı tek 
elde toplayıp sağlığın daha verimli 
sunumunu hedeflemiyor. Niyet bu ise 
o zaman en verimsiz olan özel sağlık 
kuruluşlarının yanı sıra TBMM, askeri 
ve diğer sağlık kurumları da tek elde 
toplansın şeklinde açıklama yaptı.

Hastanelerin devri protesto edildi

SSK Hastaneleri'nden 
36 milyon kişi hizmet alıyor

Ülkemizdeki SSK Hastaneleri'nden 36 milyon kişinin 
hizmet aldığını, ülkenin yarısına yakınının hizmet aldığı SSK 
Hastaneleri'nin ıslah edilmesini beklerken devri ile karşılaştıklarını, 
devrin bir sonraki adımının ise özelleşme olduğunu belirten SES 
üyeleri, tepkilerini dile getirdi. SSK Hastanesi Bahçesi'nde yapılan 
basın açıklamasına SES üyelerinin yanı sıra hasta yakınları da katıldı.
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Gaziantep’le ilgili 
doğruları söylemiyorlar

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’a Genel Merkez Teşkilat 
Başkanı ve Koordinatör vekilin 
Gaziantep ile ilgili gerçekleri 
söylemediklerinin altını çizen Yılmaz, 
partiyi dizayn etmeye halen devam 
ettiklerini belirtti. Yılmaz, ‘’Yapılan il 
başkanlığı mülakatında bir kere daha 
gördüm ki; Cumhurbaşkanımıza, 
Genel Merkez Teşkilat Başkanı ve 
Koordinatör vekil hala Gaziantep 
ile ilgili gerçekleri söylemiyorlar. 
Gaziantep’te birçok ilçenin 
kaybedilmesine neden olan yanlış 
aday belirleme sürecinin baş aktörleri 
olduklarını kabul dahi etmiyorlar’’ 
ifadelerini kullandı.

Parti tabanının hızla kaymasına
bile bile müsaade ediyorlar

Gelinen noktayı kabullenemediğini 
sözlerine ekleyen Yılmaz, ‘’Bazı 
Genel merkez yetkililerinin hala saha 
ve parti tabanı ile ilgili gerçekleri 
Cumhurbaşkanımıza doğru ve olduğu 
gibi aktarmayarak en büyük kötülüğü 

yapıyorlar.  Bunu dün yapılan 
mülakatta çok daha net gördüm. Parti 
tabanının hızla kaymasına bile bile 
müsaade ediyorlar’’ şeklinde konuştu.  

Yılmaz, ‘’AK Parti tabanın bir 
sesi olarak bu istifa kararını aldım. 
Umarım bu istifam 31 Mart Yerel 
seçimlerindeki kayıplarımızın ana 
sorumluları olan Genel Merkez Yerel 
Yönetimler Başkanı ve Genel Merkez 
Teşkilat Başkanına örnek olurda 
Onlar da Cumhurbaşkanımızın 
elini güçlendirmek adına gereğini 
yapıp, görevlerinden istifa ederler’’ 
çağrısında bulundu. Haber Merkezi 

Güya temayül yapıldı
AKP Antep İl Başkanı Murat 

Çetin'in istifasının ardından il 
başkanlığı görevini yaklaşık dört 
aydır vekaleten Murat Şerbetçi 
yürüttü. Geçtiğimiz günlerde yapılan 
temayülün ardından yeni il başkanlığı 
görevi için altı isim Ankara’ya 
çağrıldı. Çağrılan isimler arasında 
Murat Şerbetçi, AKP Şehitkamil 
İlçe başkanı Mehmet Yılmaz, eski il 
başkan yardımcıları Mustafa Kılıç ve 

Fatih Fedaioğlu isimlerinin yanı sıra 
eski milletvekili Sait Kirazoğlu ve 
önceki dönem Nizip Belediye başkanı 
Mehmet Sarı da bulunuyordu.

Cumhurbaşkanı öyle buyurdu
AKP Genel Merkezinde adaylarla 

yapılan mülakatın ardından AKP 
Genel Başkanı ve Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın altı 
isimle görüştüğü belirtildi. 
Görüşmenin ardından Erdoğan, 
dün akşam saatlerinde AKP Antep 
İl Başkanlığına eski il başkan 
yardımcıları Fatih Fedaioğlu'nu 
atadı. Bu gelişme üzerine Ankara'ya 
çağrılan adaylardan AKP Şehitkamil 
İlçe Başkanı Mehmet Yılmaz, istifa 
edeceğini duyurdu.

“22 yıldan beri emek 
verdim” notu düştü

Gece geç saatlerde x hesabından 
açıklama yapan Yılmaz, şu ifadeleri 
kullandı:"Kamuoyuna saygıyla 
duyurulur! Tamamen kendi isteğimle 
irademle (Sağlık nedenleri, iş 
yoğunluğu bahanesine sığınmadan) 
22 yıldır emek verdiğim AK 

Parti'deki görevlerimden, basın 
mensuplarımızın huzurunda yarın 
(bugün) istifa edeceğim” dedi.

7 il başkanı atadı
Seçimden sonra, "Milletimizin 

başta değişim ve yenilenme talebi 
olmak üzere sandık sonuçlarıyla bize 
ulaştırdığı beklentinin farkındayız" 
diyen Edoğan'ın AKP MYK 
toplantısında alınan kararla 7 ildeki il 
başkanlarını değiştirdiği açıklandı.

AKP Teşkilat Başkanlığının 
sosyal medya hesabından yapılan 
açıklamada, "Cumhurbaşkanı ve 
AK Parti Genel Başkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın tensibiyle 
Adıyaman İl Başkanlığına Faruk 
Bülent Kablan, Afyonkarahisar İl 
Başkanlığına Turgay Şahin, Erzincan 
İl Başkanlığına Alpay Kabadayı, 
Gaziantep İl Başkanlığına Fatih 
Muhaddis Fedaioğlu, Kastamonu 
İl Başkanlığına Ahmet Sevgilioğlu, 
Osmaniye İl Başkanlığına Mehmet 
Sadi Binboğa ve Zonguldak İl 
Başkanlığına Mustafa Çağlayan'ın 
atandığı" belirtildi. Haber Merkezi

Partiyi dizayn etmeye
devam ediyorlar

Konuyla ilgili açıklama yapan 
Öztürkmen, "Tayyip Erdoğan'a karşı 
'Cehennemim kapılarını kapatacağız' 
diyerek yola çıkan ve Türk 
milliyetçilerinin oylarına talip olan 
Sinan Oğan, 2023 Cumhurbaşkanlığı 
seçimlerinin ikinci turunda 
Erdoğan'ı desteklemiş, aldığı 5 
milyon oya ihanet etmişti. Oğan 
gelen eleştirilere 'Plana sadık kalın' 
diye yanıt vermiş ancak o planı 
bir türlü açıklamamıştı. Geçmişte 
MHP’den iki kez ihraç edilen, Meral 
Akşener’le yolun başında ayrılan, 
ardından ATA İttifakı’nın adayı 
olarak Cumhurbaşkanlığı yarışına 
katılan Sinan Oğan şimdilerde 
yeniden sahnede boy göstermeye 

başladı. Oğan, geçen haftalarda 
yaptığı bir açıklamada, Erdoğan 
yerine Kemal Kılıçdaroğlu’nu 
destekleseydi Türkiye’nin ekonomik 
ve siyasi bir krize sürükleneceğini 
öne sürdü. Aynı konuşmada 2028 
seçimlerinde Türk sağının ortak 
adayı olmak için çalıştığını da 
söyledi. Oğan, ardından yaptığı yeni 
açıklamalarla CHP’yi hedef almayı 
sürdürdü ve Genel Başkanımıza 
seslenerek, 'Mekânın sahibi geri 
geldi sizi artık sahneden alalım 
Sayın Özgür Özel' dedi" hatırlatması 
yaptı.

"Evet doğru. Sayın Oğan 
gerçekten Erdoğan’ı desteklediği 
Cumhurbaşkanlığı seçimlerinin 

ardından 'mekân sahibi' oldu! 
Hem de ne mekân!" ifadelerine yer 
veren Öztürkmen, "Tespitlerimize 
göre Oğan, Cumhurbaşkanlığı 
seçimlerinin yapıldığı 2023 yılında 
adeta 'mekân' patlaması yaşamış. 
Arsalar, araziler, malikâneler, lüks 
sitelerde konutlar... 'Plana sadık 
kalın' diyen Oğan’ın plandan kastı 
imar planlarıymış" dedi.

Sinan Oğan "yalan" demişti, 
Öztürkmen, "teyit ettik" dedi

"Oğan, seçimlerin ardından, aldığı 
arsa-araziler basına yansıyınca 
“yalan, iftira” demişti. Ancak hepsini 
teyit ettik" diyen Öztürkmen, şu 
bilgileri verdi:

"Bugünkü toplam değerleri 

100 milyon TL’nin üzerinde! 
Bakın, Sinan Oğan, 2023 yılında 
seçimlerden hemen önce ve hemen 
sonrasında hangi “mekânları” mal 
varlıklarının arasına katmış:

1- Ankara’nın Gölbaşı ilçesine 
bağlı İncek semtinin Tulumtaş 
Mahallesi’nden 7 dönümlük arsa ve 
800 m2’den oluşan malikâne aldı. 
(Ada 5029 Parsel 65) Alındığındaki 
bedeli 30 milyon TL idi. Arsa ve 
malikânenin bugünkü ortalama 
değeri 50 milyon TL!

2- Ankara Gölbaşı'ndan 2 bin 941 
metrekare arsa aldı (Eski Parsel: 
613 / Yeni Ada 5005, Parsel 119). 
Bugünkü ortalama değeri 4.5-5 
milyon TL.

Arsalar, araziler, malikâneler, lüks sitelerde konutlar...

Çiftçinin sorunları bir 
türlü çözüme kavuşmadı

Üreticiye sahip çıkılmamasına sitem eden 
Başkan Yiğit, ‘’Üreticilere tek sahip çıkan 
Ziraat Odalarıdır. Türkiye Ziraat Birliği 
Genel Başkanımız Şemsi Bayraktar, her ay 
81 ilden çiftçinin ve üreticinin son durumu 
hakkında rapor alır. Bu raporu ilgili 
bakanlıklara ve kurumlara iletir. Bu kadar 
yoğun çalışmaya rağmen çiftçilerin sorunlar 
bir türlü çözüme kavuşmadı’’ şeklinde 

konuştu. 
Antepfıstığının dünya genelinde 
reklamı yeteri kadar yapılmıyor

Yiğit, Antepfıstığının dünya genelinde 
reklamının yeteri kadar yapılmadığını 
sözlerine eklerken, ‘’Antepfıstığı baklavadan 
çikolataya, kuruyemişten şekerlemeye kadar 
birçok sektörde kullanılan bir sanayi ürünü 
haline geldi. Bunu göz önüne alarak üretici 
mağdur edilmemeli ve sahip çıkılmalı’’ dedi. 
Haber Merkezi 

Fıstık fiyatı tüccarın
vicdanına bırakılıyor

Gaziantep’in İSO 500-2022 yılı 
araştırmasında 28 olan firma sayısının 
2023’te 29’a yükseldiğini belirten Başkan 
Ünverdi, Gaziantep’in iller bazında ise 5. 
sırada yer aldığını kaydetti.

Listede yer alan firmaları tebrik 
eden Ünverdi, “Sanayi sektörünün 
en değerli verilerinden olan İSO 500 
listesi açıklandı. Listeye göre, önceki 
yıl 28 olan firma sayımızın bu yıl 29’a 
yükselmesi ve iller bazında 5. sırada 
yer almamız memnuniyet vericidir. 6 
Şubat 2023 tarihinde şehrimizde ve 
bölgemizde meydana gelen deprem 
felaketinin yıkıcı etkileri başta olmak 
üzere küresel sorunlarla mücadele 
eden firmalarımızın sergilediği 
performans, kent ve ülke ekonomimizin 
büyümesine ve kalkınmasına 
önemli katkılar sunmaktadır” dedi. 
Gaziantepli firmaların üreterek, 
ihracat yaparak, istihdam sağlayarak 
ülkemizin gelişmesinde önemli paya 
sahip olduğunu belirten Ünverdi, 
geçen yılın zorluklarını anımsatarak, 
“İskenderun Limanı'nda deprem 
nedeniyle çıkan yangın ve buna 
bağlı olarak Mersin Limanı'ndaki 
yoğunluğun dış ticaretimize olumsuz 
etkileri, uluslararası ticarette bozulan 
tedarik zinciri, lojistik ve konteyner 
sorunları, navlun ve hammadde 
fiyatlarındaki artışlar, krediye ulaşım 
ve yüksek maliyetlere rağmen 
Gaziantepli sanayiciler büyük bir 
başarı göstermiş, üretim, ihracat ve 
istihdamını sürdürmüştür. Bundan 
sonrası için de sanayimizin gelişerek 
büyümesi, ülke kalkınmasına daha fazla 
katkıda bulunabilmek için yeni yatırım 
alanlarının desteklenmesi, savunma 
sanayisine yönelik sürdürdüğümüz 
çalışmalar kapsamında bu alanın 
şehrimizde geliştirilmesine destek 
verilmesini istiyoruz. Ayrıca şehrimiz 
ve bölgemiz ticaretinde dönüm noktası 
olacak olan ve ihalesi yapılan Amanos 
Tünel Projesinin hızlandırılarak 
İskenderun Limanına olan mesafenin 
kısalması kritik önem taşıyor. Yine 
kamu tarafından alınan kararlarda 
bölgemizde yaşanan depremin devam 
eden olumsuz etkilerinin göz önünde 
bulundurulması gerekiyor” diye 
konuştu.

Ünverdi, yaptığı değerlendirmenin 
devamında firmaları yeşil üretim ve 
dijitalleşme ekseninde yeni bir ticaret 
döngüsünün beklediğini ifade ederek 
şunları kaydetti:“Sorunlarımız olsa 
da yeşil üretime geçiş ve dijitalleşme 
geri planda kalacak bir konu değildir. 
Özellikle ihracatçı firmalarımızın 
sürdürülebilirliği için bunlar birer 
zorunluluktur. Bu doğrultuda önemli 
mesafeler kateden firmalarımız var ve 
bizim hedefimiz omuz omuza verip 
bu süreci hep birlikte başarmaktır. 
Gaziantep Sanayi Odası olarak 
sürdürülebilir sanayi için, yeşil 
dönüşüm, dijitalleşme, verimli üretim, 
yapay zeka, e-ticaret konularında 
çalışmalarımızı sürdüreceğiz. Bu sayede 
İSO 500 listesindeki firma sayımızı daha 
da artıracağız. Bu vesile ile Türkiye’nin 
500 büyük sanayi kuruluşu arasında yer 
alan, şehrimize büyük bir gurur yaşatan 
tüm firmalarımızı tebrik ediyor, bu 
özel çalışma için İstanbul Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın Erdal 
Bahçıvan’a, ekibine ve emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum.” Haber 
Merkezi

500 Sanayi kuruluşu 
listesinde Antep’ten 

29 firma var

Göçmen, “Vatandaşın alım gücünün 
düştüğünü bilmelerine karşın ısrarlı bir 
şekilde asgari ücrete zam yok denilmesi 
Türkiye’nin ekonomisinin çok ciddi 
sıkıntı içerisinde olduğunu gösteriyor. 
Ekonominin ne kadar kötü olduğunu açık 
açık söyleseler de hiç kimse yorulmasa’’ 
ifadelerine yer verdi. 

İnsanlar yokluk içinde
yaşamlarını sürdürmeye çalışıyor

Ülke ekonomisinin bir belirsizlik 
içerisinde olduğunu kaydeden Göçmen, 
‘’Asgari ücret 3 ayda bir güncellenmeli 
diye diye dilimizde tüy bitti. İnsanların 
alım gücünü düştüğünü, perişan 
olduklarını, yokluk içerisinde yaşamlarını 
sürdürmelerini gördükleri halde hiçbir 
şey yapmıyorlar. Temmuz ayında hem 
emekli hem de memurlara enflasyon farkı 
verilecek ama asgari ücretli bundan da 
mahrum kalacak’’ tespitini yaptı. 

Yüzde 100’e varan kira 
artışları yaşanacak

‘Ülkemizde açlık ve yoksulluk sınırı 

belli’ diyen Göçmen, açlık sınırının 20 
bin liraya çıktığı günümüzde yoksulluk 
sırının ise 50 bin liranın üzerine 
çıktığının altını çizerken, ‘’Ülkenin 
ekonomik gerçekleri göz önüne alınarak 
asgari ücretin en az 25 bin liraya 
yükseltilmesi gerekiyor. Temmuz ayından 
itibaren kiralık konutlarda yüzde 25 
sınırlaması kalkacak. Dolayısıyla yüzde 
100’e varan kira artışları yaşanacak’’ 
uyarısında bulundu.

17 bin lira ile geçinmek mümkün 
ise söylesinler bizlerde öğrenelim

Göçmen, 17 bin lira ile geçinmenin 
mümkün olmadığına dikkat çekerken, 
‘’Asgari ücretlilerle sohbet ettiğimiz 
‘Evime artık misafir gelmesini 
istemiyorum. Çünkü bir yemek 
bile yaptıramıyorum. Meyve ikram 
edemiyorum’ diyor. Yani asgari 
ücretlilerin geçinemediğini görmek lazım. 
Eğer 17 bin lira ile geçinmek mümkün ise 
söylesinler bizlerde öğrenelim’’ şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

Asgari ücrete zam yapılmazsa 
sosyal patlama yaşanır Esnafın yüzde 35’i 

aracını satılığa çıkardı
S.S Gaziantep Umum Nakliyat 

Toplu İşyeri Yapı Kooperatifi 
Başkanı Zafer Aydıngüler, 
ülkede yaşanan ekonomik 
krizin nakliyatçıları olumsuz 
etkilediğinin altını çizdi, 
para kazanamayan esnafın 
yüzde 35’inin aracını satılığa 
çıkardığını belirtti. 

Ekonomik kriz nedeniyle 
nakliyatçılar mutlu değil

Ülke genelinde yaşanan 
ekonomik kriz nedeniyle 
nakliyatçıların mutlu 
olmadığını sözlerine ekleyen 
Aydıngüler, ‘’Çoğu esnafımız 
bu işi bırakıyor ve araçlar 
galerilerde satılmayı bekliyor. 
Bir ay önce ise yoğun bir 
şekilde kullanılan otobanlara 
yüzde 25 zam yapıldı. 
Dolayısıyla giderlerimiz daha 
da arttı. Akaryakıt fiyatlarının 
sürekli değişmesi sanayici ile 
esnafı karşı karşıya getiriyor. 
Gelir gideri karşılamadığı için 
esnaf bir çıkmazın içerisinde 
yer alıyor’’ ifadelerini 
kullandı.

Esnaf, ayakta kalma 
mücadelesi veriyor

Zorlu şartlar altında esnafın 
para kazanamadığını söyleyen 
Aydıngüler, ‘’Para kazanamayan 
esnafımızın ayakta kalma 
mücadelesi veriyor. Çarkını ve 
tekerini döndürmek çalışıyor. 
Yeni araç alayım veya aracımı 
değiştireyim gibi bir durumu 
söz konusu değil. Bunun 
sonucu olarak esnafın yüzde 
35’i araçlarını satmak için 
mücadele ediyor’’ şeklinde 
konuştu.

Vize sorunu nakliyatçılara 
darbe vurdu

Vize sorununun nakliyatçılara 
darbe vurduğunu belirten 
Aydıngüler, ‘’Nakliyatçılarımız 
vize alma konusunda çok 
büyük sıkıntı yaşıyor. Şoförler 
vize alamadığı için yurt dışına 
çıkamıyor. Birçok nakliyatçı 
vize alamadığı için araçlarını 
garajda bekliyor. 2023 yılı 
olduğu gibi 2024 yılı  da 
esnafımız açısından çok kötü 
geçiyor. Bu kötü günlerin bir 
an önce geçmesini temenni 
ediyoruz’’ dedi. Haber Merkezi 

Akaryakıt fiyatlarındaki artış, esnafla 
sanayiciyi karşı karşıya getiriyor

Gaziantep Üniversitesi Sosyal 
Bilimler Meslek Yüksekokulu 
Çocuk Gelişimi Programı 
Öğrencileri Çocuk Hastanesinde 
tedavi gören çocuklarıziyaret etti.

GAÜN Sosyal Bilimler Meslek 
Yüksekokulu Çocuk Gelişimi 
Programı öğretim elemanlarından 
Öğr. Gör. Şehnaz Uzun Yılmaz ve 
Öğr. Gör. Ayşe Gökçe Tamamoğlu 
koordinatörlüğünde, Toplumsal 
Duyarlılık Projesi(TDP) Dersi 
“Hikâyelerle İyileşiyorum” 
Projesi kapsamında, GAÜN 
Çocuk Hastanesinde yatan 
hasta çocuklara, Çocuk Gelişimi 
Programı öğrencileri tarafından 
hikâye okunarak eğlenceli vakit 
geçirmesi sağlandı.

TDP projesine; Çocuk Bakımı 
ve Gençlik Hizmetleri Bölüm 
Başkanı Dr. Öğr. Üyesi Saniye Teze, 
Tıp Fakültesi Hastanesi idaresi, 
Başhekim Yardımcısı Doç. Dr. 
Mehmet Karadağ, Çocuk Hastanesi 
yönetim birimleri, Başhemşire 

Yardımcısı Sevil Kanat ve bölüm 
hemşireleri destek verdi.

Çocukların ruh sağlığı ve 
fiziksel sağlıklarına iyi geleceği 
düşünülerek planlanan 
etkinliklerde çocuklar ve aileleri 
keyifli vakit geçirdi. 

Çocuk Bakımı ve Gençlik 
Hizmetleri Bölüm Başkanı Dr. 

Öğr. Üyesi Saniye Teze, çocukların 
yüzündeki gülümsemenin en güzel 
teşekkür olduğunu belirterek, 
“Ebeveynler de çocuklarının 
güvenli bir şekilde eğlendiklerini 
görünce kısa da olsa kendilerine 
zaman ayırabilmenin iyi geldiğini 
söylediklerinde yaptığımız işin 
önemini daha iyi fark ettim” dedi. 

Öğrenciler, tedavi gören çocuklara moral verdiÖğrenciler, tedavi gören çocuklara moral verdi


